
 

 

 

  

  

 

 

De Minister van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 

Mevrouw G. Verburg  

Postbus 20401 

2500 EK  DEN HAAG 

 

 

 datum 12 oktober 2010 

 betreft TSE-stappenplan 2 
 ons kenmerk 147259u 

Geachte mevrouw Verburg, 

 
De vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit heeft kennisgenomen van de 

Mededeling van de Europese Commissie aan het Europees Parlement en de Raad: Het TSE-

stappenplan 2 (COM(210)384).  

 

Het TSE-stappenplan bevat mogelijk te nemen maatregelen voor de periode 2010-2015.  

De vaste  commissie voor LNV onderschrijft het standpunt verwoord in de Mededeling van de 

Commissie dat BSE minder gevolgen zou kunnen hebben voor de menselijke gezondheid dan 

aanvankelijk werd gevreesd. Het aantal gevallen van BSE is verder drastisch teruggelopen. Alle 

indicatoren betreffende prevalentie van BSE bij runderen wijzen erop dat een toename onwaar-

schijnlijk is. Het huidige beleid is zeer kostbaar en bij de b estrijding van scrapie onvoldoende 
effectief. 

 

De vaste commissie voor LNV onderschrijft de Nederlandse positie in dit dossier. Het handhaven 

van het hoge niveau van voedselveiligheid en het voorkomen van hergebruik van PAP's binnen 

dezelfde soort staan buiten kijf. Tegelijkertijd is door de veranderde situatie en het effectieve 

preventieve beleid via de verwijdering van alle SRM-materiaal de noodzaak tot snellere aanpas-

sing van het beleid noodzakelijk.  

 

De vaste commissie voor LNV roept de regering daarom op om te komen tot een versnelling van 

de voorgestelde beleidsveranderingen. In concreto wordt gedoeld op: 

 

1. herziening verbod diermelen (PAP's) in diervoeders; 

2. de herziening van de BSE-monitoring; 

3. de bestrijding van scrapie herzien. 

 
Daaraan verbindt de commissie voor LNV echter gelijktijdig de volgende voorwaarden: 
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1. Volledige uitschakeling van risico’s wordt gezien als een onrealistisch doel. De regering wordt 

verzocht meer inzicht te geven in de overwegingen ten aanzien van het gevoerde risicomana-

gement inclusief een definitie van aanvaardbaar geachte risico’s en de monitoring daarvan; 

2. Eveneens wordt de regering verzocht meer inzicht te geven in de wijze van toezicht op en 
sanctionering van de illegale handel in diermeelstromen en het toezicht op diermeelstromen 

naar herkomst/diersoort1; 

3. Tot slot verzoekt zij de regering meer inzicht te geven in kruiselingse besme ttingsmogelijk-

heden met prion-ziekten via onderscheiden diermeelstromen; 

 

De vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit ziet een reactie van de regering 

op deze brief met belangstelling tegemoet. 

 

Hoogachtend,  

 

 

Prof.dr.ir. E. Schuurman 

Voorzitter van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 

 

                                                 
1 http://www.agd.nl/10108506/Nieuws/Veehouderij/Onderzoek-naar-illegale-handel-in-diermeel.htm 


